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Schriftelijke vragen PVV Den Helder “Duidelijkheid inzake huisvesting 

asielzoekers” 

 

 

Geacht college, 

 

Uit een recent bericht van het Noordhollands Dagblad (*) blijkt dat zestien gemeenten 

in Noord-Holland Noord nog dit jaar met spoed 432 extra opvangplekken voor 

asielzoekers moeten zien te vinden. En dat aantal kan zelfs nog stijgen naar 682, 

omdat begin 2024 contracten verlopen tussen het COA en de gemeenten Den 

Helder en Dijk en Waard over 250 noodopvangplekken. Volgens het bericht is het 

nog onduidelijk of deze overeenkomsten zullen worden verlengd. 

 

Burgemeesters Anja Schouten van Alkmaar (voorzitter van de Veiligheidsregio 

Noord-Holland Noord) en Marjan van Kampen van Schagen (portefeuillehouder 

asielzaken in de veiligheidsregio en voorzitter van de regionale regietafel migratie en 

integratie) roepen de gemeentebesturen op te kijken naar mogelijkheden voor 

nieuwe opvangplekken. 

 

En Van Kampen heeft tijdens een vergadering van het algemeen bestuur van de 

veiligheidsregio, haar collega-burgemeesters tevens gemaand haast te maken met 

het huisvesten van statushouders die nu nog in azc’s verblijven, aangezien de 

verwachting is dat die aantallen voor de tweede helft van 2023 fors hoger worden. 

 

De PVV maakt zich grote zorgen over deze oproepen, aangezien de gemeente Den 

Helder al 1.200 asielzoekers opvangt die voor de nodige incidenten zorgen en 

Helderse woningzoekenden nu al lang moeten wachten op een sociale huurwoning. 

 

Daarom wil ondergetekende de volgende vragen aan het college stellen: 

 

1) Kunt u aangeven wat het college gaat doen of voornemens is te doen inzake het 

aflopende contract met het COA? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel 

mogelijk details, waaronder alle denkbare communicatie tussen vertegenwoordigers 

van het gemeentebestuur en het COA over deze zaak. 
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2) Deelt u de mening, kijkende naar o.a. wat de gemeente Den Helder momenteel al 

doet, alsmede de nodige incidenten die nu al plaatsvinden met asielzoekers, dat het 

onbespreekbaar is om nog meer asielzoekers in Den Helder op te vangen? Zo ja, 

bent u bereid die boodschap luid en duidelijk over te brengen richting de relevante 

gremia & zo nee, waarom niet? Graag een gemotiveerd antwoord. 

 

3) Deelt u de mening dat het onverkoopbaar is aan onze Helderse woningzoekenden 

die lang op een wachtlijst moeten staan om in aanmerking te komen voor een sociale 

huurwoning, als statushouders nog meer voorgetrokken gaan worden? Zo ja, bent u 

bereid die boodschap luid en duidelijk over te brengen richting de relevante gremia & 

zo nee, waarom niet? Graag een gemotiveerd antwoord. 

 

4) Mocht u onverhoopt toch bereid zijn om op welke manier dan ook gehoor te geven 

aan de genoemde oproepen, kunt u dan aangeven waar voor uw college de grens 

ligt of is er geen grens en neemt u verdere ontwrichting van de Helderse 

samenleving voor lief? Graag een gemotiveerd antwoord.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Vincent van den Born  

PVV Den Helder 

 

 

 

BRON 

 

(*) 

https://m.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20230530_44424444?utm_campaign=wha

tsapp&utm_medium=referral&utm_source=whatsapp  
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